
Oplegnotitie commissiebehandeling  

Onderwerp: raadsbrief Budgetafwijkingen buitensport (23 april 2019) 

 

Aanleiding 

De fractie van Absoluut Aalsmeer heeft bespreking verzocht van de raadsbrief waarin het college van 

B&W de raad informeert over afwijkingen in uitvoeringskosten van vervanging van kunstgrasveld aan 

het complex Beethovenlaan 116 – 122 en de vervanging van de atletiekbaan aan het complex 

Sportlaan 43.  

Het college meldt dat de kosten voor de vervanging van het kunstgrasveld € 94.000 minder bedragen 

dan verwacht en dat de kosten voor de vervanging van de atletiekbaan € 81.000 hoger uitvallen. De 

herbevestiging van het al eerder genomen raadsbesluit tot renovatie van het sportcomplex in 

combinatie met de meevaller heeft het college doen besluiten opdracht te geven tot aanleg van de 

nieuwe atletiekbaan ondanks de tegenvaller.  

 

Doel van de bespreking 

Meningsvormende bespreking; uitwisseling van argumenten en meningsvorming.  

 

Vragen aan de andere commissieleden 

In de vergadering van 13 december 2018 is aangegeven dat er geen verdere kosten zouden komen, 

de door het college gemelde verhoging van 81.000 euro komt voor de fractie van Absoluut 

Aalsmeer als donderslag bij heldere hemel. 

1. Kunnen de fracties zich deze vergadering nog herinneren en daarmee de geboden beste oplossing 

voor renovatie van de atletiekbaan? 

2. Wat is uw mening over de onverwachte hogere kosten? En vindt u ook niet dat het college de 

nieuwe keuze voor de extra toplaag had kunnen en moeten melden in december? We hebben in 

december voor de best mogelijke oplossing gekozen, die nu kennelijk toch nog beter kan.   

 

Vragen aan de portefeuillehouder 

1.  Waar bestaat de verhoging van de kosten uit? Hoeveel euro van de overschrijding bedraagt het 

aanbestedingsresultaat dan wel gestegen prijsniveau, hoeveel euro de keuze voor de dikkere 

toplaag? 

2. Hoe kan het dat het moment van raming van het prijsniveau begin 2018 niet is bijgesteld als 

besluitvorming pas in december plaats vindt? 



3. Hoe hoog bedroeg de post onvoorzien in december 2018? En was deze naar uw mening afdoende 

mede gezien de late besluitvorming? 

3. Had de onverwachte overschrijding niet op een andere wijze met de gemeenteraad gedeeld 

kunnen worden, gezien de uitgebreide behandelingen in de commissies en  raadsvergadering? 

 

Eerdere besluitvorming 

Raadsbesluit 13 december 2018 Renovatie Sportcomplex Sportlaan 43 

 

Dick Kuin, fractie Absoluut Aalsmeer. 


